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PROTOKÓŁ 

z VIII w kadencji 2024-2029 sesji Rady Miejskiej w Suchedniowie  

z dnia 28 listopada 2024 r. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU RADY 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Dulemba Anna obecna   

2 Frątczak Lidia obecna   

3 Garbala Ewa obecna   

4 Kornecka Marta obecna   

5 Kowalik Izabela obecna   

6 Krogulec Waldemar obecny   

7 Lech Szymon obecny   

8 Maluszczak Tomasz obecny   

9 Miernik Dorota obecna   

10 Pająk Arkadiusz obecny   

11 Pałac Marcin obecny   

12 Salwa Anna obecna   

13 Uba Jacek obecny   

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka obecna   

 

obecni 14 

wszyscy 14 

procent 100,00 % 

Kworum zostało osiągnięte 

 

PRZEBIEG OBRAD 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Suchedniowie 



2 
 

 

Czas trwania obrad - godz.14:00 - 17:22 

 

Witając zebranych posiedzenie otworzyła i przewodniczyła mu Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Rady Miejskiej. 

 

 

Urząd Miasta i Gminy reprezentowali : 
p. Dariusz Miernik - Burmistrz MiG 

p. Dorota Dyka – Skarbnik Gminy 

 

Zaproszeni goście : 
p. Jerzy Żmijewski – Przewodniczący Rady Powiatu Skarżyskiego 

p. Cezary Błach – członek Zarządu Powiatu Skarżyskiego 

p. Zbigniew Miernik – radny Rady Powiatu Skarżyskiego 

 

Przewodniczący Zarządu Osiedli i Sołtysi. 

 

Kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Stwierdzono obecność 14 radnych. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

Na sekretarza obrad Przewodnicząca RM powołała radnego Szymona Lecha. 

 4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.a. odczytanie projektu porządku obrad przez Przewodniczącą Rady Miejskiej, 

Pani Lidia Frątczak – Przewodnicząca RM odczytała projekt porządku obrad sesji (projekt 

porządku obrad w załączeniu do protokołu). 

 

Pani Marta Kornecka – radna: 

Pani Przewodnicząca, Panie Burmistrzu, Szanowni Goście, Wysoka Rado. Jako Przewodnicząca 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wnoszę o zdjęcie z porządku obrad punktu 15 czyli projektu  

uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji, która wpłynęła 24 września 2024 roku w sprawie budowy 

drogi wraz ze ścieżką pieszo-rowerową po zachodniej stronie torów kolejowych aż do granic miasta 

łączących się z osiedlem Rejów. Na ten moment opinia Komisji nie jest jeszcze gotowa ponieważ 

czekamy na ważną odpowiedź w sprawie pisma wysłanego dnia 20 listopada w wyżej wymienionej 

sprawie do Prezydenta Miasta Skarżysko-Kamienna. W piśmie zawarliśmy propozycję spotkania, 

jak również zamieszczenie tego zadania w budżecie miasta Skarżyska na rok 2025. Dziękuję 

bardzo. 
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4.b. głosowanie w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji, 

głosowanie głosowanie w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały                               
w sprawie rozpatrzenia petycji, 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 listopada 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 14 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Garbala Ewa ZA 

4 Kornecka Marta ZA 

5 Kowalik Izabela ZA 

6 Krogulec Waldemar ZA 

7 Lech Szymon ZA 

8 Maluszczak Tomasz ZA 

9 Miernik Dorota ZA 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 
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12 Salwa Anna ZA 

13 Uba Jacek ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

Wniosek w sprawie zdjęcia projektu uchwały z porządku obrad został przyjęty przez Radę Miejską. 

 

Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy : 

 

Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni państwo. Chciałem prosić o zdjęcie z porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie porozumienia ramowego pomiędzy Gminą Suchedniów, 

Powiatem Skarżyskim i PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. Na wspólnym posiedzeniu komisji jaka 

się odbyła dwa dni temu przedstawiałem Państwu problem związany z tym porozumieniem i wtedy 

mówiłem, że Gmina wysłała akceptację treści porozumienia, a nie mamy jeszcze informacji jakie 

jest stanowisko PKP PLK. Dzisiaj dostałem drogą mailową treść porozumienia, które zostało                      

w części zmienione.Także PKP ma uwagi do tego porozumienia. Po wstępnej rozmowie przed sesją               

z przedstawicielem zarządu Powiatu Skarżyskiego będziemy chcieli jeszcze odbyć nasze wspólne 

spotkanie przeanalizować te uwagi jakie PKP wnosi do treści tego porozumienia i pewnie temat 

wróci na najbliższych obradach Rady Miejskiej Także dzisiaj proszę o zdjęcie tego projektu                        

z porządku obrad. 

 

4.c. głosowanie w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie porozumienia 

ramowego pomiędzy Gminą Suchedniów, Powiatem Skarżyskim i PKP Polskie Linie Kolejowe 

S.A. 

głosowanie zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie porozumienia 
ramowego pomiędzy Gminą Suchedniów, Powiatem Skarżyskim i PKP 
Polskie Linie Kolejowe S.A. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 listopada 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 14 - 
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PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Garbala Ewa ZA 

4 Kornecka Marta ZA 

5 Kowalik Izabela ZA 

6 Krogulec Waldemar ZA 

7 Lech Szymon ZA 

8 Maluszczak Tomasz ZA 

9 Miernik Dorota ZA 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Uba Jacek ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

Wniosek w sprawie zdjęcia projektu uchwały z porządku obrad został przyjęty przez Radę Miejską. 

 

Pan Tomasz Maluszczak – radny : 

Pani Przewodnicząca, Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący Rady Powiatu, Szanowni Państwo 

zaproszeni goście. Chciałbym złożyć wniosek o rozszerzenie porządku obrad o oświadczenie 

Rady Miejskiej w Suchedniowie w sprawie zamierzenia inwestycyjnego polegającego 

na realizacji gospodarki odpadami na terenie Suchedniowa. Chciałbym Państwu 

przekazać, że dwa dni temu na komisji jako radni wypracowaliśmy wspólne stanowisko i chciałbym 

żebyśmy dziś nad tym tematem głosowali. Dziękuję bardzo. 
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4.d. głosowanie w sprawie wprowadzenia do porządku obrad oświadczenia Rady Miejskiej                       

w Suchedniowie w sprawie zamierzenia inwestycyjnego polegającego na realizacji gospodarki 

odpadami na terenie Suchedniowa. 

głosowanie głosowanie w sprawie wprowadzenia do porządku obrad oświadczenia 
Rady Miejskiej w Suchedniowie w sprawie zamierzenia inwestycyjnego 
polegającego na realizacji gospodarki odpadami na terenie Suchedniowa. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 listopada 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 14 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Garbala Ewa ZA 

4 Kornecka Marta ZA 

5 Kowalik Izabela ZA 

6 Krogulec Waldemar ZA 

7 Lech Szymon ZA 

8 Maluszczak Tomasz ZA 

9 Miernik Dorota ZA 

10 Pająk Arkadiusz ZA 
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11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Uba Jacek ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

Radni Rady Miejskiej przyjęli wniosek w sprawie rozszerzenia porządku obrad o punkt 

oświadczenie Rady Miejskiej w Suchedniowie w sprawie zamierzenia inwestycyjnego 

polegającego na realizacji gospodarki odpadami na terenie Suchedniowa. 

 

Nastepnie przystąpiono do przyjęcia porządku obrad sesji po wprowadzonych zmianach.  

 

4.e. głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 listopada 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 14 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Garbala Ewa ZA 

4 Kornecka Marta ZA 
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5 Kowalik Izabela ZA 

6 Krogulec Waldemar ZA 

7 Lech Szymon ZA 

8 Maluszczak Tomasz ZA 

9 Miernik Dorota ZA 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Uba Jacek ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

5. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej. 

 

głosowanie Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 listopada 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 14 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 
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1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Garbala Ewa ZA 

4 Kornecka Marta ZA 

5 Kowalik Izabela ZA 

6 Krogulec Waldemar ZA 

7 Lech Szymon ZA 

8 Maluszczak Tomasz ZA 

9 Miernik Dorota ZA 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Uba Jacek ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

6. Wystąpienia zaproszonych gości. 

Pani Lidia Frątczak - Przewodnicząca Rady Miejskiej : 

zanim oddam głos zaproszonym gościom proszę Państwa o powstanie. Będzie teraz uroczysty 

moment. Pragnę złożyć podziękowania tym wszystkim którzy w kadencji 2018/2024 pełnili funkcję 

przewodniczących zarządu osiedli oraz sołtysów. Dziękuję Państwu za wykonaną pracę                                 

i zaangażowanie w działalność na rzecz samorządu i lokalnej społeczności. Proszę Pana Burmistrza 

Dariusza Miernika i Panią Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Annę Salwę o złożenie 

podziękowań i wręczenie listów gratulacyjnych.  

Pani Anna Salwa – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej :  

Szanowni Państwo, odczytam słowa podziękowań, wyrazy Naszej wdzięczności za współpracę                    

w związku z zakończeniem pełnienia funkcji przewodniczących zarządu osiedla i sołtysa                                     

w kadencji 2018/2024. “Składamy Państwu serdeczne podziękowania za pełną zaangażowania 

służbę na rzecz samorządu Miasta i Gminy Suchedniów. Jako przewodniczący zarządów osiedli                    

i sołtysi z poświęceniem i skutecznością realizowaliście Państwo wszelkie inicjatywy mające                      

na celu rozwój osiedli, sołectw a tym samym całej Naszej Gminy. Byliście Państwo nie tylko 

liderami ale także osobami które jednoczyły mieszkańców, inspirowały ich do działania na rzecz 

wspólnego dobra. Państwa troska o dobro mieszkańców są godne naśladowania, a efekty pracy są 
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dowodem trudu jaki został wniesiony w każdy projekt. Czas spędzony na stanowiskach 

przewodniczących i sołtysów z pewnością pozostanie w pamięci mieszkańców jako okres 

dynamicznego rozwoju i aktywności. Mamy nadzieję, że będą Państwo dalej angażowali się w 

życie lokalnej społeczności, dzieląc się swoją wiedzą i doświadczeniem. Życzymy Państwu dużo 

zdrowia, szczęścia, realizacji planów i spełnienia marzeń. Niech życie prywatne owocuje w sukcesy 

dające wiele satysfakcji, a otaczający ludzie obdarzają Państwa przyjaźnią i życzliwością.                               

Z wyrazami szacunku Przewodnicząca Rady Miejskiej Lidia Frątczak, Burmistrz Miasta i Gminy 

Dariusz Miernik Suchedniów dnia 28 listopada 2024 roku.” 

Po odczytaniu podziękowań nastąpiło wręczenie listów gratulacyjnych przewodniczącym jednostek 

pomocniczych gminy kadencji 2018/2024 przez Burmistrza i Przewodniczącą Rady Miejskiej. 

Pani Lidia Frątczak – Przewodnicząca Rady Miejskiej :  

będzie ciąg dalszy gratulacji. Jak Państwo wiecie w miesiącu październiku br. na terenie Miasta                      

i Gminy Suchedniów odbyły się wybory organów jednostek pomocniczych na kadencję 2024-2029. 

W wyborach tych wybrani zostali nowi przewodniczący zarządu osiedli oraz sołtysi. Nowo 

wybranym przewodniczącym i sołtysom serdecznie gratuluję objętych funkcji, życzę owocnej pracy 

na rzecz naszej społeczności i wielu sukcesów w realizacji podejmowanych przedsięwzięć. 

Wszystkim Państwu gratulujemy zaufania jakim państwa obdarzyli mieszkańcy I życzymy owocnej 

współpracy dla dobra w całej naszej społeczności. Proszę Pana Burmistrza Dariusza Miernika                     

i Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Annę Salwę o wręczenie stosownych na tym okoliczność 

zaświadczeń.  

Nastąpiło wreczenie zaswiadczeń o wyborze na kadencję 2024-2029 przewodniczącym jednostek 

pomocniczych, którymi wybrani zostali : 

- Panii Iwona Babiarz - Przewodniczącą Zarządu Osiedla nr 1 

- Pan Hubert Piotr Przeworski - Przewodniczący Zarządu Osiedla nr 2 

- Pan Sławomir Kotwica - Przewodniczący Zarządu Osiedla nr 3 

- Pani Joanna Elżbieta Odelska - Przewodnicząca Zarządu Osiedla nr 4 

- Pani Ewa Mirosława Antosik - Przewodnicząca Zarządu Osiedla nr 5  

- Pan Adrian Stanisław Pięta - Przewodniczący Zarządu Osiedla nr 6  

- Pani Monika Janina Bator -  Przewodnicząca Zarządu Osiedla nr 7  

- Pani Halina Ostrowska -  sołtys sołectwa Krzyżka  

- Pani Katarzyna Garbala - sołtys sołectwa Michniów  

- Pani Anna Dolęga - sołtys sołectwa Mostki  

- Pani Marzena Kumalska - sołtys sołectwa Ostojów 

 

Pani Helena Krzysztofek – Prezes Towarzystwa Przyjaciół Suchedniowa :  
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Szanowni Państwo chciałam właśnie naprawić błąd jaki był w czasie zaprzysiężenia Pana 

Burmistrza i nie wiedząc o tym, że będzie również zaprzysiężenie radnych i popełniam błąd. 

kupiłam życzeń nie wzięłam kwiatów przeprosiłam i powiedziałam, że następnym razem naprawię 

ten błąd. Właśnie dzisiaj chciałam Państwu radnym życzyć z całego serca owocnych obrad i przede 

wszystkim myśleć o mieszkańcach. Rozmawiajcie z ludźmi, bardzo tego potrzebują, bardzo jest 

dużo problemów, róbmy wszystko żeby jak najwięcej pomóc. Życzę Państwu z całego serca 

zdrowia i wszelkiej pomyślności. 

Pani Ewa Antosik – Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr 5 : 

Pani Przewodnicząca, Panie Burmistrzu, Panie, Panowie radni i mieszkańcy. Ja mam taką sprawę,                       

u mnie na ulicy Harcerskiej ciągle psuje się rurociąg z wodą. Co ZGK  załata, to w drugim miejscu 

jest znowu awaria. Czy by się tego wodociągu nie dało jakoś zmienić żeby poszedł nowy, szkoda 

tej wody, tyle metrów tej wody tam wypływa, dziękuję bardzo. 

Pan Jerzy Żmijewski ; Przewodniczący Rady Powiatu Skarżyskiego : 

Szanowni Państwo, przede wszystkim chciałem pogratulować, podziękować za współpracę                                    

i współdziałanie tym wszystkim Państwu, którzy pełnili funkcję przewodniczących zarządów 

osiedli i  sołtysów na terenie Miasta i Gminy Suchedniów w latach 2018-2024. Dla mnie to był jako 

radnego Rady Powiatu też zastrzyk wiedzy, waszej energii, który pozwalał na przekazywanie 

waszych uwag do zarządu tak aby te uwagi były realizowane aby nam wszystkim żyło się lepiej. 

Gratuluję równocześnie wszystkim tym, których społeczeństwo miasta obdarzyło zaufaniem. 

Wybrało ich na funkcje sołtysów i przewodniczących zarządów osiedli. Życzę Państwu dużo 

zdrowia, sił do działania społecznego. Ci którzy tu społecznie działali wiedzą, że to nie jest dzisiaj 

łatwa wspópraca z ludźmi. Jeszcze raz serdecznie gratuluję, życzę wszystkiego dobrego i dobrej 

współpracy z Radą Powiatu. Dziękuję bardzo. 

Pan Cezary Błach – członek Zarządu Powiatu Skarżyskiego : 

Szanowni Państwo chciałbym się przełączyć do tych gratulacji  i życzeń które Pan Przewodniczący 

złożył. Z większością z Państwa miałem przyjemność współpracowania w ostatniej kadencji. 

Chciałbym również za tą współpracę bardzo serdecznie podziękować i Państwu tym obecnym 

Sołtysom i Przewodniczącym Zarzadu Osiedli  życzyć również owocnej współpracy z obecnymi 

władzami Miasta i Gminy Suchedniów.  

Chciałbym również podzielić się z Państwem kilkoma informacjami z pracy Zarządu Powiatu 

Skarżyskiego.  

- Bardzo miło mi poinformować, że Powiat Skarżyski pozyskał 8 milionów złotych dotacji               

ze środków unijnych  na Centrum Kształcenia Zawodowego przy Zespole Szkół 

Technicznych w Skarżysku-Kamiennej.  Jest to dawny elektryk. W tym momencie 

będziemy chcieli odnowić to pomieszczenia warsztatowe, będą to remonty wyposażenia, 

dostosowanie do potrzeb osób niepełnosprawnych. Mamy nadzieję, że po tym 

przedsięwzięciu będą całkiem fajne warunki nauki dla młodych ludzi z terenu naszego 

Powiatu.  
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- W dniu dzisiejszym Zarząd Powiatu Skarżyskiego przyjął regulamin programu asystent 

osobisty osoby niepełnosprawne na rok 2025. Niedługo zostanie ogłoszony konkurs nabór 

nabór wniosków I również mieszkańcy naszego powiatu i w tym również miastach Gminy 

Suchedniów mają możliwość aplikowania o środki z tego program. 

- W dniu 14 grudnia br. w Państwowej Szkole Muzycznej w Skarżysku Kamiennej 

będzie realizowany projekt międzypokoleniowy kolędowanie, który przeznaczony jest 

przede wszystkim dla seniorów z Powiatu Skarżyskiego ale wszystkich państwa serdecznie 

zapraszam. Wśród występujących na tym kolędowaniu będzie również nasza 

Suchedniowska Orkiestra Dęta. 

- Planujemy w dniu 4 grudnia w Suchedniowskim Ośrodku Kultury Kuźnica zorganizować 

spotkanie dla naszych suchedniowskich seniorów związanych z bezpieczeństwem w sieci.  

- Powiat Skarżyski przygotowuje się do realizacji duże inwestycji w szpitalu powiatowym 

Czyli będzie to przebudowa na kwotę 15 milionów złotych. 

- Złożyliśmy wniosek do KPO o budowę zakładu opieki leczniczej, który obecnie znajduje się 

przy ulicy Ekonomii. Chcemy zbudować całkowicie nowy obiekt przy szpitalu powiatowym 

w Skarżysku Kamiennej. Potrzebujemy zgody z NFZ bo tu będzie kwestia zwiększenia 

ilości łóżek. Mamy nadzieję, że taką zgodę otrzymamy i ten projekt będzie możliwy                      

do realizacji. Dziękuję Państwu serdecznie. 

 

Pan Emil Tokarczyk – mieszkaniec Gminy : 

Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Goście. Chciałbym zabrać głos w kwestii, która 

ostatnio poruszała opinię publiczną w Suchedniowie szczególnie mocno, czyli po tym co tutaj 

okazało się 6 listopada br. na spotkaniu w Urzędzie Miasta z firmą Eko-Byś kiedy dowiedzieliśmy 

się o zamierzeniach inwestora firmy dotyczących terenu kopalni Baranów. Rozgorzała ożywiona 

dyskusja w internecine, na grupie suchedniowianie. Powstał ruch, który zbierał podpisy pod petycją 

w sprawie zablokowania tej inwestycji. Myślę, że wszyscy Państwo doskonale znają temat. Ja sam 

osobiście wystąpiłem z takim apelem na tej grupie bo uważam, że jest to doskonałe forum 

komunikacyjne, które nam współczesna technologia umożliwia. Powinniśmy wszyscy jako 

mieszkańcy z niego korzystać, szczególnie radni. Myślę, że to jest świetne forum do komunikacji                   

z mieszkańcami dlatego wystąpiłem z takim apelem dotyczącym nadzwyczajnej sesji Rady 

Miejskiej poświęconej temu tematowi. Dlatego uważam, że temat jest tej wagi, że warto się nad 

nim pochylić i poświęcić mu oddzielną sesję. W planie dzisiejszej sesji jest co prawda punkt 

dotyczący oświadczenia Rady Miejskiej w Suchedniowie w sprawie zamierzenia inwestycyjnego na 

kopalni Baranów natomiast myślę, że chodzi o generalnie merytoryczne dyskusje na ten temat. 

Chodzi o przekazanie mieszkańcom  informacji konkretnych, informacji dotyczących etapu na 

jakim znajduje się przygotowanie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla tego 

terenu. Tutaj postawa mieszkańców jest wzorowa, jest jednoznaczna, jest czytelna i transparentna. 

Myślę, że ten głos który wybrzmiał w internecie a który realizuje się również w postaci petycji, 

pism do różnych samorządowców i nie tylko jest jednoznaczny. Myślę, że my jako mieszkańcy 
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oczekujemy tego samego w drugą stronę, to znaczy również transparentnej, jednoznacznej postawy 

w tej kwestii. Sesja Rady Miejskiej byłaby doskonałą okazją żebyśmy usłyszeli ten jednoznaczny 

głos w tej kwestii, żebyśmy nie mieli żadnych wątpliwości, żebyśmy nabrali przekonania co do 

transparentności działań władzy. To jest mój Apel do państwa radnych o zwołanie tego rodzaju 

nadzwyczajnej sesji. Myślę, że temat jest dosyć poważny i nie jednoznaczny. Jest skomplikowany 

jak pewnie zdajecie sobie Państwo sprawę. Dlatego, że to jest pewnie temat nad którym będziemy 

dyskutować przez następne lata, obawiam się bo tak wskazuje praktyka, że nie załatwimy tego                 

w pół roku ani w rok. Samo sporządzenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego             

to będą tutaj też opiniować różne inne czynniki, od nas w jakimś stopniu niezależnym. Między 

innymi Pan Starosta, który będzie musiał ustosunkować się do zapewne ponownego wniosku           

o zmianę kierunku rekultywacji kopalni. Generalnie ten proces będzie trwał długo, dlatego myślę, 

że powinniśmy tutaj jako miasto bardzo dbać o transparentność, o jednoznaczną postawę i o pewną 

taką wrażliwość na głos społeczny, który myślę że w tym tygodniu w ostatnich dwóch tygodniach 

właściwie wybrzmiał bardzo jednoznacznie Bardzo dziękuję. 

Pani Justyna Żołądek – mieszkanka Gminy : 

Szanowna Rado, Panie Burmistrzu, zaproszeni goście, Szanowni Państwo. Ja bym chciała zadać 

trzy pytania jako przedstawiciel stowarzyszenia Nowa Perspektywa Suchedniów. Mam do Pana 

Burmistrza pytanie. Jak wygląda sytuacja z prawami autorskimi urbanisty, w którym została 

rozwiązana umowa na wykonanie mpzp na teren kopalni. Jaki jest zapis w umowie z urbanistą, czy 

on nam te swoje wszystkie dokumenty przekaże ? Drugie pytanie to też mam odnośnie całej tej 

sytuacji związanej z inwestorem, który nam przedstawił ten plan swój. Chciałam zapytać jaki 

wpływ na plany inwestycyjne firmy Eco-Byś ma zapis w Studium, który tam mówi o dopuszczeniu 

rozważania w kierunku rekultywacji terenu odpady komunalne żeby tam mogły być. Tam jest taki 

zapis w tym Stadium, który rozważa możliwość powstania w tym miejscu składowiska odpadów. 

Jeszcze chciałabym wyrazić jako właśnie przedstawiciel stowarzyszenia chęć udziału w pracach 

komisji urbanistycznej jako jawny obserwator. Tu chciałabym się  powołać na podstawie artykułu 8 

ustęp trzeci ustawy o planowaniu przestrzennym, która ma bardzo szczątkowe uregulowania 

ustawowe powodujące, że organy powołujące mają bardzo dużą swobodę w tworzeniu i swobody 

funkcjonowania takich komisji. Wyrażam chęć tak jak wspomniałam przystąpienia jako obserwator 

jawny. Mam też informację, że mamy wsparcia innych stowarzyszeń, które też nas będą wspierały 

tutaj w działaniach w kierunku żeby nie powstało to wysypisko w tym miejscu, dziękuję. 

 

7. Zgłoszenie wniosków i zapytań. 

Pani Dorota Miernik – radna : 

proszę Państwa, Ja troszeczkę z innego tematu ale wydaje mi się że niemniej ważnego. Chciałam 

złożyć interpelację. Na wstępie najpierw ją przeczytam. Interpelacje do Pana Burmistrza Miasta                       

i Gminy Suchedniów. Interpelacja dotyczy sprawy przyjętych na 2025 rok stawek podatku                           

od pozostałych gruntów. Intepelacja pod linkiem 

https://www.suchedniow.bip.doc.pl/index.php?wiad=146956   

https://www.suchedniow.bip.doc.pl/index.php?wiad=146956
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Pani Anna Salwa – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej : 

Panie Burmistrzu, ja w sprawie, której już wielokrotnie z Panem Burmistrzem rozmawiałam. 

Dostałam na komunikator wiadomość od członka rady osiedla Pana Radosława Kowalika, który 

upoważnił mnie, ponieważ ze względów zawodowych nie może uczestniczyć w dzisiejszej sesji 

o ponowienie tych moich zapytań. z którymi borykam się już od jakiegoś czasu, a które są też 

widoczne przez mieszkańców. 

- kiedy zostaną uruchomione lampy znajdujące się nad bezpiecznymi przejściami na ulicy 

Kościelnej, 

- jakie czynności zostały wykonane względem właściciela działki przy ulicy Kościelnej, na której 

znajdują się dzikie wysypiska, 

- kiedy zostanie przeniesiona tablica ogłoszeniowa w miejsce, w którym piesi by z niej czytać nie 

będą stanowili zagrożenia w ruchu drogowym, 

- kiedy zostanie zamalowany lub wyczyszczony napis na betonowym murze w parku, 

- kiedy planowane jest odmalowanie przystanków na ulicy Warszawskiej. 

Przyznam szczerze, że jako radna przed mieszkańcami czuje się niezręcznie z uwagi na to, że Panie 

Burmistrzu wielokrotnie sygnalizowałam te problem, o których Pan Radek mówi, nie dziwię się, 

że mieszkańcy są troszkę zdegustowani jeśli chodzi o czas realizacji, to tyle z mojej strony 

dziękuję. 

Pani Ewa Garbala – radna : 

Szanowni Państwo, w ostatnim czasie mieszkańcy Suchedniowa coraz częściej zgłaszają problem. 

Pojawiają się dziki na terenie miasta. Zwierzęta te wchodzą na prywatne posesje, niszczą tereny 

działek oraz przydomowych ogródków co stanowi poważne zagrożenie dla bezpieczeństwa 

mieszkańców. Temat ten jest również często poruszany w lokalnych mediach społecznościowych 

co pokazuje skalę problemów. W związku z powyższym zwracam się z prośbą o informację jakie 

działania zostały dotychczas podjęte aby rozwiązać ten problem. Jeśli żadne kroki nie zostały 

podjęte jeszcze to jakie działania planuje Pan Burmistrz podjąć w najbliższym czasie aby 

skutecznie zaradzić tej sytuacji, dziękuję. 

Pan Szymon Lech – radny : 

Pani Przewodnicząca, Panie Burmistrzu, Państwo radni, Państwo zaproszeni goście: 

- od miesiąca kwietnia dosyć często bywam na sali plenarnej i od jakiegoś czasu nie widzę na sali 

plenarnej Krzyża. Zadając pytanie w Urzędzie Miasta i Gminy co się stało z krzyżem usłyszałem, 

że po remoncie nie wrócił. Dla mnie ta sytuacja troszeczkę jest dziwna. Wizerunek Chrystusa 

na krzyżu może przypomni nam jego słowa przy podejmowaniu różnych decyzji. “Wszystko co 

uczyniliście jednemu z tych braci moich najmniejszych mnieście uczynili”. 

- składam wniosek również aby spotkania, które dotyczą społeczności Suchedniowa były 

transmitowane, takie jak było spotkanie z firmą Eko-Byś aby mieszkańcy mogli online wziąć udział 

w tych spotkaniach. 
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- mam jedną prośbę być może o zakup, być może jest takie urządzenie na terenie naszej Gminy, 

rejestrator dźwięku, który Ja ze swojej strony widziałbym na komisjach radnych, 

z których tu radni ewentualnie mogliby korzystać. 

- również mam takie zapytanie, wprawdzie w międzyczasie z Panami z naszego Zakładu 

Gospodarki Komunalnej rozmawiałem i już wiem, że na ulicy Szerokiej ma nastąpić poprawa                         

i również chcę zadać pytanie kiedy zostanie wyrównany odcinek początku ulicy Stokowiec od ulicy 

Langiewicza. dziękuję. 

Pani Anna Dulemba – radna : 

Panie Burmistrzu, Państwo radni, zaproszeni goście. Mam kilka pytań: 

- pierwsze to od mieszkańców. Co się dzieje z oświetleniem, że jest wyłączone w nocy. Jak wiemy 

szybko zapada zmrok, oświetlenie jest wyłączone w wielu miejscach, dlatego mieszkańcy się 

niepokoją, 

- kolejne pytanie, czy już mamy zatrudnionego urbanistę. Jeżeli nie, to jaki jest postęp w tej 

sprawie. 

- składam również na podstawie artykułu 24 paragraf 2 ustawy o samorządzie gminnym wniosek              

o udostępnienie pism wysyłanych od stycznia 2024 roku do Generalnej Dyrekcji Ochrony 

Środowiska oraz Wód Polskich na potrzebę sporządzenia planu zagospodarowania przestrzennego 

dla kopalni Baranów oraz udostępnienie obu negatywnych opinii tych instytucji. 

- oczywiście wszyscy z nas zauważyli, że na stronie ukazało się zarządzenie wraz z załącznikiem              

w sprawie powołania gminnej komisji urbanistyczno-architektonicznej. Zgodnie z ustawą w komisji 

powinno być co najmniej dwóch członków, nie kwestionuje tego. Pomimo tego, że planowanie 

przestrzenne jak to Pan Burmistrz często mówił jest Pana konikiem, a powołał Pan Burmistrz                     

do tego organu pięciu członków. Skład komisji jest ogólnodostępny wierzę, że będzie to mocno 

współpraca, która przyczyni się do stworzenia właśnie tego planu zagospodarowania, który nam 

zabezpieczy kopalnie Baranów. Natomiast moją wątpliwość budzi wynagrodzenie jakie Pan 

przyznał członkom tej komisji. Wnioskuję, że jesteśmy bardzo bogatą gminą ponieważ przytoczę 

Burmistrz przyznał przewodniczącemu komisji za jedno posiedzenie 1100 zł, sekretarz 1000 zł, 

pozostali członkowie komisji 900 zł. Chcę zaznaczyć, że przyjrzałam się podobnym zarządzeniom 

w ościennych gminach i tak pokażę Państwu dla przykładu, nie wiem czy w ogóle powinniśmy się 

porównywać do miasta Kielc. Zarządzenie Pani Prezydent Kielc z dnia 7 października 2024 roku 

o powołaniu można powiedzieć identycznej komisji, oczywiście nie tego samego składu ale w tym 

samym celu, gdzie uwaga, przewodniczący za posiedzenie otrzymuje 600 zł a członkowie 500 zł. 

Dlatego moje pytanie. Czym Pan Burmistrz się kierował przy taki wysokim wynagrodzeniu i jak 

często Pan Burmistrz ma posiedzenia takiej komisji. Składam jeszcze do tego co powiedziałam 

wniosek o powiadomienie radnych o terminie posiedzenia tej komisji urbanistycznej 5 dni przed 

planowanym posiedzeniem dziękuję. 

Pani Izabela Kowalik – radna : 

mam dwa pytania do pana Burmistrza: 
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- tak sobie tutaj słucham, że tak trochę o zwierzętach dzisiaj będzie, więc ja też o zwierzętach. 

W dniu 28 października 2024 roku na zebraniu wiejskim w Michniowie mieszkańcy złożyli na ręce 

Pana Burmistrza pismo w sprawie konieczności przeprowadzenia melioracji rowów we wsi.                        

W  piśmie uściślono, że problem dotyczy w szczególności obszarów gdzie występują liczne zatory 

wodne związane z działalnością bobrów. Zatory w rowach melioracyjnych utrudniają odpływ 

oczyszczonych ścieków z miejscowej oczyszczalni co grozi podtopieniami i pogorszeniem jakości 

wód gruntowych. Ponadto działalność wokół stanowi poważne zagrożenie dla bezpieczeństwa 

mieszkańców gdy zwierzęta te budując tamy, zwalają na posesję całe drzewa uszkadzając 

ogrodzenia. Mieszkańcy przekazali mi zdjęcia dokumentujące właśnie ten fakt. Michniowanie 

wnosili o podjęcie działań w celu zminimalizowania skutków działalności bobrów w obszarach 

najbardziej wrażliwych zgodnie z przepisami Ochrony Środowiska i zwiększenie częstotliwości 

konserwacji rowów melioracyjnych. W Michniowie do chwili obecnej mieszkańcy nie uzyskali 

odpowiedzi na powyższą prośbę, w związku z tym zobowiązali mnie do złożenia zapytania.                        

Czy podjęto jakiekolwiek działania zmierzające do rozwiązania problem, a jeśli tak to w jakim 

zakresie są one podejmowane i kiedy należy spodziewać się rozwiązania tej sprawy. 

- drugie zapytanie moje jest trochę inne. W dniu 29 sierpnia 2024 roku złożyłam interpelację                      

w sprawie naprawy nawierzchni drogi gminnej z Michniowa do Krzyżki i ujęcia w budżecie Gminy 

na rok 2025 budowy wyżej wymienionej drogi. W stosownym terminie złożyłam również 

odpowiedni wniosek do budżetu na 2025 rok. W odpowiedzi z dnia 10 września 2024 roku Pan 

Burmistrz poinformował, że kompleksowa budowa drogi zostanie zgłoszona jako propozycja 

podczas planowania budżetu. Niestety w projekcie budżetu na rok 2025 nie ujęto tej drogi ani                     

w inwestycjach jednorocznych ani wieloletnich. Zresztą chyba podobnie jak żadnego wniosku 

radnych. Pan Burmistrz napisał, że w chwili obecnej dokonać można jedynie poprawy 

przejezdności na wyżej wymienionej drodze przy użyciu dostępnych sił i środków w ramach 

bieżącego utrzymania dróg. Nadmienić należy, że do dnia dzisiejszego nie podjęto żadnych nawet 

najmniejszych prac naprawczych na tej drodze. Tymczasem w dniu 21 listopada 2024 roku 

otrzymaliśmy projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie porozumienia ramowego, to ten 

projekt który zdjęliśmy dzisiaj z porządku ale ja pytanie przygotowywałam trochę wcześniej. 

Dlatego pozwolę to jednak to nadmienić. Chodzi tutaj o porozumienie między Gminą Suchedniów, 

Powiatem Skarżyskim i PKP Polskie Linie Kolejowe gdzie jak wiadomo planowana jest budowa 

bezkolizyjnego skrzyżowania wiaduktu i biegnącej pod nim drogi powiatowej. Planowane działania 

są częścią ogłoszonego przez PKP PLK planu zmodernizowania do 2028 roku linii kolejowej nr 8 

na odcinku Skarżysko-Kamienna -Tumlin do 2030 całość, natomiast ten kawałek co odczytałam                 

to jest do 2028 roku. W ramach remontu na wszystkich stacjach między tymi miejscowościami 

przebudowane zostaną istniejące stacje i przystanki. Powstaną nowe tory i systemy sterowania 

ruchem pociągu. Wszystko to oznacza, że na czas robót w którymś momencie zamknięty zostanie 

przejazd kolejowy w Berezowie. W związku z powyższym mam takie pytanie, czy na czas 

prowadzenia prac na linii kolejowej w Berezowie planowany jest przynajmniej gruntowny remont 

drogi z Michniowa do Krzyżki, a jeśli nie to w jaki sposób Pan Burmistrz zapewni mieszkańcom 

dojazd do pracy, ośrodka zdrowia czy chociażby Urzędu Miasta i Gminy Suchedniów, dziękuję 

bardzo. 
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Pan Tomasz Maluszczak – radny : 

pani przewodnicząca Szanowni państwo Chciałem złożyć interpelację w temacie kopalni Baranów. 

Interpelacja pod linkiem: https://www.suchedniow.bip.doc.pl/index.php?wiad=146958  

Ponadto Szanowni Państwo mam kilka pytań, które już były kilkukrotnie poruszane a kilka też 

nowych chciałem zapytać w imieniu mieszkańców. 

- jaki jest stan realizacji wniosków w sprawie zamontowania lustra przy Dino to chyba                             

na pierwszej sesji wydaje mi się, że Pani radna Anna Salwa o to pytała.  

- chciałbym zaproponować zorganizowanie przejścia dla pieszych przy przedszkolu bo gdzieś 

takie sygnały od mieszkańców do nas docierają. Tam faktycznie przejścia dla pieszych nie ma,                   

a chodzi o bezpieczeństwo naszych najmniejszych mieszkańców. 

- chciałem zapytać czy istnieje możliwość przy przejściu na ulicy Bugaj żeby ze strony Starostwa, 

tam gdzie jest paczkomat Orlenu zostały wstawione jakieś słupki, ograniczniki żeby pojazdy, 

zwłaszcza wysokie pojazdy tam nie dojeżdżały. Jest piękne przejście dla pieszych. Niemniej 

jednak jeżeli tam pojazd stanie żeby dostarczyć paczkę, czy odebrać paczkę, ludzie wracający                   

z cmentarza niestety mogą być niewidzialni dla osób jadących od strony poczty. Taka prośba                     

na przyszłość, czy w przyszłości projektując przejścia dla pieszych po to żeby na każdym                    

nie stawiać policjanta zaprojektować w taki sposób żeby 10 metrów od przejścia żaden pojazd 

nie mógł się zatrzymywać, dziękuję bardzo. 

 

8. Udzielenie odpowiedzi na wniesione wnioski i zapytania. 

Pani Anna Salwa – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  w mieniu Przewodniczącej Rady 

Miejskiej  odczytała odpowiedź Burmistrza na zapytanie radnej Pani Anny Dulemba. 

Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy : 

Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo.  

- Chciałbym kontynuować w pierwszym temacie jaki chce poruszyć. Temat miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu kopalni. W kontekście tego pisma które odczytała 

Pani Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej. Sami Państwo widzicie, że temat prowadzony jest 

naprawdę transparentnie i wszystkie informacje jakie Państwo chcecie uzyskać one zawierają się 

między innymi w tym piśmie. Jeśli tak sobie wyobrażacie informacje z działalności Burmistrza 

pomiędzy sesjami to będziemy przygotowywać takie informacje. Będziemy wszystkie każde 

postępowanie jakie prowadzone jest w Urzędzie Miasta i Gminy opisywać, tylko nie wiem czy te 

sesje nie będą trwały kilka dni bo naprawdę codziennie tutaj różne postępowania administracyjne 

prowadzimy. Sami państwo wiecie jeśli chodzi o planowanie przestrzenne to tych planów w tej 

chwili jest realizowanych chyba 4 i w każdym planie takie postępowanie jest prowadzone i takie 

dokumenty są gromadzone. Postępowań takich związanych z opracowaniem planu jest kilka                        

co najmniej prowadzonych równolegle gdzie rozmawiamy z różnymi instytucjami, z różnymi 

organami, z którymi plan jest konsultowany. Ja wam to tłumaczyłem na posiedzeniach komisji, 

https://www.suchedniow.bip.doc.pl/index.php?wiad=146958
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dziwię się że jeszcze są jakieś domysły. Czy jakieś wątpliwości, czy jakieś niedomówienia można 

faktycznie ze mną się skontaktować w każdej chwili, przyjść porozmawiać. Nie wszystkie 

informacje, które są związane z opracowaniem planu przestrzennego chciałbym poruszać                           

w przestrzeni publicznej. Już też Państwo powinniście wiedzieć i zorientować się, że jest dużo 

wątpliwości i prawnych nawet jeśli chodzi o plan szczegółowy, miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego, których nie chciałbym z różnych względów poruszać publicznie. Ale jeśli taka jest 

wola Rady możemy takie rozmowy tutaj prowadzić na posiedzeniach komisji, czy na posiedzeniach 

Rady Miejskiej. Nie chcę ich poruszać nie dlatego, że chcę coś zataić przed Państwem tylko                       

po prostu niektóre są tak skomplikowane i takie mogą mieć znaczenie w konsekwencji opracowania 

planu miejscowego, że może to opracowanie albo trwać bardzo długo albo możemy mieć różnego 

rodzaju kłopoty.Jeśli chodzi o zatwierdzenie, bądź później wprowadzenie do realizacji takiego 

dokumentu planistycznego chcę tylko zaznaczyć Szanowni Państwo, że plan jest dokumentem 

prawa miejscowego. Prawo musimy stworzyć takie w związku z tym planem żeby było równe                   

dla wszystkich, którzy z tego prawa korzystają i którzy tutaj na terenie Suchedniowa żyją bądź 

pracują. Dlatego musi być tak przygotowana ta procedura żeby nikt nam nie mógł niczego zarzucić, 

że działaliśmy jednostronnie czy chcieliśmy jakąś grupę uhonorować, uprzywilejować. W tym celu 

ustawodawca określił procedurę w ustawie o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym 

precyzyjnie. Ta procedura jest określona jakie działania mamy obowiązek wykonywać, od kogo 

warunki uzyskać na opracowanie tego planu, od kogo mamy uzyskać opinie, z kim go mamy 

uzgadniać. To wszystko jest precyzyjnie określone, również jest określona rola mieszkańców, rola 

radnych w tym planie, rola Burmistrza. Tu każdy odpowiedzialnie powinien do tego zagadnienia 

podchodzić. Jeśli wiecie Państwo bo już też w trakcie trwania tej kadencji mieliśmy spotkania 

dotyczące parku przy wodnego i wiecie, że też plan jest wyłożony jak już jest jakaś wersja taka 

którą można pokazać, że tak powiem społeczności lokalnej. Termin gdzie mieszkańcy mogą się 

zapoznawać z tym dokumentem, nie tylko ci którzy w ramach granic tego planu mają swoje 

własności ale każdy mieszkaniec może się zapoznawać z tym dokumentem i wnosić swoje uwagi 

do tego opracowania. Jest obowiązek przeprowadzenia debaty publicznej i w takiejdebacie też tutaj 

niektórzy radni brali udział., gdzie jest są projektanci, będą przedstawiciele tej komisji 

urbanistycznej, którą powołałem. Powołanie tej komisji też wynika z przepisów ustawy                                  

o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. Szanowni Państwo rozmawiamy już od pewnego 

czasu jakim problemem dla miasta Suchedniów może być przygotowanie planu przestrzennego 

związanego z zagospodarowaniem terenu kopalni w Suchedniowie. Wszyscy wiemy jakie to jest 

ważne przedsięwzięcie jeśli chodzi dla przyszłości Suchedniowa. Dzisiaj zarzucacie mi,                             

że powołałem komisję dwuosobową gdzie kilka minut wcześniej słyszę, że to jest najważniejsza 

rzecz dla Suchedniowa. Powołanie takiej komisji to nie są przypadkowi ludzie. Komisję się 

powołuje z ludzi, którzy mają odpowiednie przygotowanie zawodowe, odpowiednie wykształcenie, 

odpowiednią wiedzę i tak jak mamy powołaną Radę Miejską na najwyższym poziomie tak samo 

chce powołać komisję urbanistyczno-architektoniczną, która będzie złożona z fachowców i ludzi                     

o najwyższych kwalifikacjach jakie tylko w Suchedniowie mogę znaleźć. Dlatego chcę podejść               

do tego tematu odpowiedzialnie i was też proszę o to żebyście odpowiedzialnie podchodzili                              

do tematu. Jeśli chodzi o spotkania komisji ma obowiązek spotkać się przynajmniej raz w czasie 

opracowania tego planu. Jak już jest projekt planu przygotowany muszę mieć opinię za czym złożę 



19 
 

taki projekt planu do debaty publicznej, muszę mieć opinię komisji urbanistycznej i przynajmniej 

raz w czasie opracowania planu ta komisja musi się spotkać. Czy według państwa jest to 

wystarczające, zostawiam to pytanie bez odpowiedzi. Skoro to jest ważne przedsięwzięcie                            

w odczuciu każdego mieszkańca Miasta i GminynSuchedniów będę Państwa informował 

oczywiście na 5 dni przed posiedzeniem komisji, że taka komisja będzie się spotykać i będzie 

pracować nad rozwiązaniami planu. To nie są spotkania na, których przychodzi się i rozmawia się 

przy kawie, bo tutaj każdy z członków komisji musi mieć z tego co powiedziałem przygotowanie 

zawodowe i znać przepisy prawa. Musi też poznać projekt tego planu, zapoznać się z ze specyfiką 

miejsca i wtedy dopiero szukać rozwiązań, które będą korzystne zarówno pod względem prawnym 

jak i pod względem oczekiwań mieszkańców i w tym celu ta komisja jest niezbędna i ustawodawca 

ją zobowiązał żeby ją powoływać. 

- prawa autorskie, Szanowni Państwo wiecie bo już też informowałem o tym, że w drodze 

postępowania wybraliśmy wykonawcę tego planu miejscowego dla terenu kopalni. Umowa                                                

z wykonawcą, z tym urbanistą obejmowała trzy etapy opracowania tego dokumentu planistycznego. 

Wykonany został tylko pierwszy etap tego planu przez wykonawcę. Zostało mu wypłacone 

wynagrodzenie w wysokości 20%. Zatem pierwszy etap planu to jest opracowanie dokumentów, 

które posłużyły do starania się o uzgodnienie dokumentu. Kolejna płatność czyli kolejna jakby 

transza tej umowy miała być zrealizowana dopiero po uzyskaniu tych pozytywnych uzgodnień                      

i pozytywnych opinii od wszystkich organów jakie ustawodawca wskazuje nam do uzyskania                         

w trakcie sporządzania i przygotowywania dokumentacji planistycznej. Projekt planu nie ma 

pozytywnych opinii, nie ma pozytywnych uzgodnień, także te prawa autorskie nie mogą zostać 

przeniesione z tego względu, że dokument nie powstał jako miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego. On pozostał w trakcie realizacji, urbanista nie wywiązał się z zawartej umowy. 

Zostały naliczone kary umowne. Te kary teraz będziemy będziemy starali się wyegzekwować                       

od urbanisty. No i nie ma mowy o jakichkolwiek prawach autorskich, na coś co nie jest 

dokumentem, nie jest dokumentacją projektową. Uznaliśmy w tej chwili, że należy tą umowę                       

z urbanistą zerwać. Szukamy w tej chwili nowego urbanisty. Uznałem, że takie rozwiązanie będzie 

korzystniejsze i szybsze w realizacji żeby znaleźć nowego urbanistę, a nie z tamtym który rozpoczął 

tylko pracę iść do sądu i starać się odzyskanie dokumentów, które zostały przekazane                                       

do wprowadzenia do projektu planu. Także nowy urbanista przystąpi do opracowania nowego 

dokumentu planistycznego i tą działalność w tej chwili rozpoczynamy jakby od początku. Myślę,        

że tak trzeba będzie to postępowanie poprowadzić. W tej chwili mamy wysłane zapytanie ofertowe 

do czterech urbanistów, z którymi gmina Suchedniów współpracuje. Jeden na tą chwilę nam 

odpowiedział, że może się podjąć tego opracowania. We wtorek będziemy wiedzieć czy inni też 

złożą nam kolejne jakieś oferty i jak otrzymamy od nich oferty to wtedy będziemy zastanawiać się, 

która będzie dla nas najkorzystniejsza, z kim możemy zawrzeć umowę na opracowanie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Przypominam zgodnie z uchwałą Rady 

Miejskiej teren ten przeznaczamy tylko i wyłącznie pod kopalnię. Jaki ma wpływ ten zapis                           

w studium. Studium jest dokumentem kierunkowym, nie jest dokumentem prawa miejscowego. 

Trudno mi powiedzieć w tej chwili jaki on ma zapis, jaki ten zapis może rodzić skutek prawny.                  

W chwili opracowania planu szczegółowego studium traci ważność z końcem 2025 roku. I tutaj 
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właśnie też potrzebna mi jest komisja urbanistyczna żeby rozważyć, z którym planem czy z planem 

ogólnym czy z planem szczegółowym o tym to są właśnie te tematy, o których nie chciałbym 

mówić publicznie. Musimy rozważyć, który z tych planów opracowywać w pierwszej kolejności. 

Szanowni Państwo tak jak powiedziałem wcześniej tych planów ale innych postępowań gdzie tak 

długie postępowanie trwa bo tutaj plan miejscowy to nie jest decyzja Burmistrza, że wpisze takie 

czy inne rozwiązanie. Widzę, że tak Państwo to postrzegacie tutaj naprawdę. Nawet z pisma, które 

Pani Wiceprzewodnicząca przeczytała to postępowanie jest trudne i pracochłonne, ale nie tylko                  

ze względu na plan kopalni. Każdy inny plan jest tak samo procedowany, takie postępowanie trwa 

tak samo długo i z każdym mogą być podobne problem. Ja mogę Państwa informować ale proszę 

was, żebym mógł was informować bardziej ogólnie a nie szczegółowo o każdym dokumencie,                     

o każdym wyniku jakiegoś postępowania, o którym tutaj rozmawiamy. Ja Państwu deklaruję, że te 

postępowania są wszystkie prowadzone zgodnie z przepisami prawa transparentnie i nikt tutaj nie 

ma wątpliwości, że chcemy to wprowadzić tak zgodnie z oczekiwaniami mieszkańców ale też 

zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa.  

- Szanowni Państwo, Pani Dorota Miernik poruszyła sprawę, w zasadzie złożyła 

oświadczenie na temat podatku od nieruchomości od gruntów pozostałych, to jest interpelacja. 

Myślę, że ono tutaj dokładnie zostało przedstawione bo faktycznie została podjęta uchwała                             

o wysokości podatku od nieruchomości. Uchwała została przez Państwo podjęta jednogłośnie, 

dochody z tego tytułu zostały uwzględnione w projekcie budżetu na rok przyszły. Zgłosiliście się 

Państwo do mnie zwątpliwościami jakie narosły w trakcie później analizowania tej uchwały. 

Doprowadziłem do spotkania wszystkich radnych, każdy według własnego sumienia mógł 

zagłosować nad projektem uchwały, który też tutaj z panią skarbnik przygotowaliśmy i Państwu 

przedłożyliśmy do zaopiniowania. Tyle mam do powiedzenia w tej sprawie. W oczach radnych ten 

wniosek, który później na podstawie tej uchwały przygotował Pan Tomasz Maluszczak nie został 

przyjęty przez Państwa, został odrzucony. 

- odniosę się teraz do oświetlenia ulicznego bo to też jest dziwny temat w Suchedniowie.                      

Mamy firmę która konserwuje oświetlenie uliczne, ciągle mamy jakieś problemy z tym 

oświetleniem. Sam wieczorem zacząłem jeździć i szukać problemów bo najczęściej w tej chwili 

mamy Berezów dzisiaj zgłoszony, problem z oświetleniem. Od kilku tygodni, oświetlenie się                   

nie świeci na Kościelnej. Rozważam, że zamontujemy fotopułapki, bo ktoś przestraja nam zegary 

ciągle na tym oświetleniu ulicznym. To dziwna sytuacja ale te zegary są wyłączone                                       

z transformatorów na zewnątrz żeby nie ingerować w urządzenia zakładu energetycznego                          

i w szafkach są na zewnątrz transformatorów. Ktoś przestawia. I tak w Berezowie w dzień 

się świeci, w nocy się nie świeci. Na ulicy Kościelnej nie świeci się od od ronda i wraz 

z całym osiedlem. Jedzie firma bo szybko reagują na moje telefony. Jadą przestrajają, wszystko jest 

w porządku. Chyba będziemy musieli z budżetu gminy ponieść dodatkowe koszty i po prostu 

zamontować na swoje tylko systemy, nie takie ogólnodostępne jak ma zakłady energetyczny. 

Będziemy zamykać dostęp do tych zegarów  i blokować dostęp o żeby nikt z osób postronnych nie 

miał dostępu do tych urządzeń.  
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- Na ulicy Harcerskiej faktycznie w ostatnim tygodniu była awaria wodociągu. My w tej 

chwili jesteśmy na etapie projektowania ulicy Harcerskiej jeśli chodzi o nową nawierzchnię i nowe 

rozwiązanie komunikacyjne na tej ulicy. W ramach tego projektu będzie też zaprojektowany nowy 

wodociąg i ten wodociąg przed robotami drogowymi zostanie wymieniony. Jesteśmy już                             

po wstępnych rozmowach z Zakładem Gospodarki Komunalnej także takie prace są już prowadzone                  

a w przyszłym roku ten wodociąg zostanie wymieniony. 

- wysypisko na ulicy Kościelnej. Rozmawiałem z właścicielem tego wysypiska już kilka razy, 

nie ma tam żadnego monitoring. Mieszkańcy przywożą różne rzeczy. Właściciel był u mnie                         

w ubiegłym tygodniu, rozmawialiśmy na ten temat. Własciciel obiecuje, że przyjrzyj się chociaż 

jest pewny, że tam nikt z daleka tych śmieci mu tam nie podrzuca, tylko z najbliższego sąsiedztwa, 

ale jest obietnica że będzie to na bieżąco utrzymywane.  

- przeniesienie tablicy. Lokalizacja tej tablicy przy ulicy Kościelnej została uzgodniona 

z mieszkańcami. Faktycznie od początku mówiliśmy, że ona jest w nieszczęśliwym miejscu 

posadowiona bo akurat w miejscu gdzie kończy się chodnik dla pieszych. W przyszłym tygodniu 

przestawimy tą tablicę. Ja mówię się z panią radną i uzgodnimy miejsce, które jest najbardziej 

korzystne dla mieszkańców i tam ją przeniesiemy. 

- zamalowanie w parku, odmalowane przystanki na ul Warszawskiej. Myślę, że też                                

w przyszłym tygodniu rozpoznamy ten temat. Jeśli jest to możliwe żeby jeszcze w tym 

roku te prace, takie powiedzmy poprawiające wygląd i wizerunek miasta jeśli będą możliwe                          

do wykonania to też zobowiązuje się, że w tym roku jeszcze zostaną wykonane. 

- mamy taki problem na terenie Polski ostatnio, że mamy plagę dzików ale i bobrów. Jeden 

i drugi temat został poruszony na dzisiejszej sesji Rady Miejskiej. Jest to temat też                                                              

w zainteresowaniu mediów bo mieliśmy tutaj dwukrotnie redaktorów Echa Dnia jeśli chodzi 

o dziki jak i bobry. Takie informacje prasowe ukazywały się i jest to problem nie tylko 

mieszkańców ale problem również jeśli chodzi o tereny publiczne. Ja rozważam też możliwość 

zakupu jakiejś preparatów, które by odstraszały dziki Chociaż przy tej pogodzie gdzie teraz 

rozpoczynającej się wilgoci i deszczy nie wiem czy to coś pomoże. Rozmawialiśmy z kołami 

łowieckimi no i jest też problem bo są przepisy gdzie i kiedy można taki odstrzał dzików 

prowadzić. Naprawdę są to poważne tematy, ja zobowiązuje się, że będę jeszcze rozmawiał i będę 

Państwa informował. Wystąpiliśmy do Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska o zgodę                    

na odstrzał bobrów, chociaż też to będzie ten sam problem. Pewniez z dzikami bo one bytują blisko 

zabudowań, blisko gospodarstw, ale to jest zwierzę, które jest objęte ochroną. Należy uzyskać 

zgodę od dyrektora Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska i o taką zgodę wystąpiliśmy. 

Czy ją dostaniemy, trudno mi powiedzieć. Na razie na przykład na terenie OSiR-u zabezpieczamy 

się w ten sposób, że zawijamy siatką na drzewa żeby nie niszczyły nam tych nasadzeń, które tam 

zostały dokonane. 

- jeżeli chodzi o Michniów to ten ciek, który znajduje się w Michniowie od Świętego Jana                  

w kierunku oczyszczalni, on jest własnością Przedsiębiorstwa Państwowego Wody Polskie. 

Wysyłaliśmy pisma do Wód Polskich. Wiem, że byli pracownicy Wód Polskich i próbowali te tamy 
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bobrowe usunąć. Tylko, że to jest taka walka, że na następny dzień tamy są z powrotem. Będziemy 

monitorować, rozmawiać z tymi służbami, które odpowiadają i mają możliwość odłowu zwierząt. 

Odbyło się też ze dwa, trzy miesiące temu spotkanie w Starostwie Powiatowym, na które byli 

zaproszeni i przedstawiciele wszystkich gmin z Powiatu Skarżyskiego, powiatowy lekarz 

weterynarii, Nadleśnictwo Suchedniów i Nadleśnictwo Skarżysko, przedstawiciele kół łowieckich                 

i powiem. Nie bardzo znaleźliśmy winnego tej sytuacji ani nie bardzo znaleźliśmy możliwość 

rozwiązania tego problemu bo Powiatowy Lekarz Weterynarii zaproponował odłów dzików                   

i wywóz ich w głąb lasu. Ja niestety nie mam takich środków zabezpieczonych w budżecie Gminy 

żebym mógł takie działania prowadzić.  

- rozważymy możliwość transmitowania spotkań, które dotyczą mieszkańców, w zasadzie 

ogólnie pracy Urzędu Miasta i Gminy, ale nie chciałbym transmitować codziennie bieżącej pracy 

urzędników w gminie. Myślę, że takie spotkania, które będą odbywały się jak debaty publiczne, 

takie jak na przykład które prowadziliśmy 6 listopada br. Porozmawiam z informatykami naszymi. 

Myślę, że jest możliwość żeby to było transmitowane, a jeśli nie transmitowane to nagrane i później 

żeby można było odtworzyć zapis z takich spotkań. 

- krzyż na sali konferencyjnej. Jeżeli taka jest wola Państwa to ja nie widzę przeszkód chociaż  

urzędy są jednostkami świeckim, to oczywiście znajdziemy miejsce i zawiesimy krzyż na sali 

konferencyjnej. 

- czy jeszcze mam się coś odnosić do wynagrodzenia tych członków komisji, czy to 

uzasadnienie, które złożyłem jest wystarczające. 

Pani Anna Dulemba – radna : 

Poczułam sie wywołana do odpowiedzi. Panie Burmistrzu tak naprawdę albo nie wiem czy Pan 

Burmistrz mnie tylko nie zrozumiał, czy inni też. Wyraźnie powiedziałam, że nie kwestionuje tego, 

że jest potrzebna komisja i mam nadzieję na owocną współpracę i przyczyni się to do powstania 

planu. Ja konkretnie zadałam pytanie, czym się Pan kierował przyznając takie wynagrodzenie                     

w porównaniu do innych gmin. 

Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy : 

czym się kierowałem, fachowością tych ludzi, ich przygotowaniem merytorycznym, 

przygotowaniem zawodowym. Nie znam jaka jest komisja w Kielcach. Sugerowałem się też 

komisją na przykład w Skarżysku-Kamienna gdzie mają podobnej wysokości wynagrodzenie. 

- wynagrodzeniu Pani Sekretarz. Szanowni Państwo, czy pracownik urzędu powołany przez 

Burmistrza może wystartować w konkursie na inne stanowisko. W urzędzie, który gwarantuje mu  

pewniejszy rodzaj pracy. Myślę, że tak nawet jeżeli Burmistrz go upoważnił, czy wskazał 

żeby nadzorował jakąś procedurę. Co to znaczy nadzorował. Przygotowal zapytanie o możliwości 

składania informacji, o możliwości składania dokumentów. To są kadrowe sprawy i mamy 

kadrowca, który to przygotowuje też. Jezeli chodzi o wynagrodzenie obecnego sekretarza                             

w urzędzie ono jest niższe niż było wynagrodzenie sekretarza, który odszedł na emeryturę                    

w miesiącu wrześniu br. Tak samo wynagrodzenie obecnego Z-cy Burmistrza jest niższe niż 
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pobierał poprzedni Zastępca. Wynagrodzenie obecnego Burmistrza jest niższe niż wynagrodzenie 

poprzedniego Burmistrza. Jeżeli chodzi o nagrody, odprawy, nie było takich rzeczy, że odprawy 

czy nagrody jakieś były wypłacane obecnej tutaj na sali Pani Renacie Sidor. 

- Szanowni Państwo czy na czas prowadzenia prac na linii kolejowej naprawiona zostanie droga                

do Krzyżki. Jesteśmy na etapie opracowania. Dzisiaj jestem po rozmowie z PKP PLK, ten projekt 

cały czas jest opracowywany są pewne założenia. W tym nowym  porozumieniu,  o którym 

będziemy rozmawiać pewnie na najbliższym posiedzeniu komisji rozwoju gospodarczego oraz                    

na sesji, są terminy ale czy będzie ta droga naprawiona w związku z tym, że ewentualnie może być 

przejazd kolejowy zamknięty. To jest przyszłość nasza tak i jeśli wystąpi PKP do nas z wnioskiem 

że chce zamknąć ruch kołowy na przejeździe kolejowym i wskażemy inne drogi to wtedy nałożymy 

na PKP obowiązek utrzymywania tych dróg. Powiem Państwu szczerze, że ja nie chcę czekać                    

aż kolej zacznie budować przejazd kolejowy. Myślę, że jeżeli obiecałem, że będę się starał                         

o naprawę tej drogi to dalej tą obietnicę podtrzymuje. 

- jeżeli chodzi o lustro przy Dino. Drugie takie miejsce mamy (lustro) przy wyjeździe z parkingu 

Banku Spółdzielczego w Suchedniowie Dzisiaj jestem po rozmowie z przedstawicielami 

wojewódzkiej komisji bezpieczeństwa. Jestem umówiony na dzień 5 grudnia na godzinę 10-tą                       

na oględziny tych miejsc. Poruszę również na posiedzeniu powiatowej komisji bezpieczeństwa 

tematy przejścia dla pieszych przy przedszkolu oraz przy tym paczkomacie Orlenu na ulicy Bugaj, 

żeby to bezpieczeństwo tam poprawić. Dziękuję Państwu. 

 

9. Informacja Burmistrza MiG z działalności pomiędzy sesjami Rady Miejskiej. 

Informację z działalności międzysesyjnej Burmistrza oraz Urzędu Miasta i Gminy 

Suchedniów za okres od 24 października 2024 r. do 28 listopada 2024 r. przedstawił Burmistrz 

Miasta i Gminy – Pan Dariusz Miernik (Informacja w załączeniu do protokołu).  

 

10. Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów                         

na lata 2024-2038. 

10.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Dyka – Skarbnik Gminy (projekt uchwały                               

w załączeniu do protokołu).  

10.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Waldemar Krogulec –

Przewodniczący Komisji. 

10.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 
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10.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2024-2038. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Suchedniów na lata 2024-2038. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 listopada 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 14 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Garbala Ewa ZA 

4 Kornecka Marta ZA 

5 Kowalik Izabela ZA 

6 Krogulec Waldemar ZA 

7 Lech Szymon ZA 

8 Maluszczak Tomasz ZA 

9 Miernik Dorota ZA 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 
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12 Salwa Anna ZA 

13 Uba Jacek ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

Uchwała Nr 44/VIII/2024 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2024-2038 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

11. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na 2024 rok. 

11.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Dyka – Skarbnik Gminy (projekt uchwały                               

w załączeniu do protokołu).  

11.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Waldemar Krogulec –

Przewodniczący Komisji. 

11.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

11.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na 2024 rok. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów 
na 2024 rok. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 listopada 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 14 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 
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Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Garbala Ewa ZA 

4 Kornecka Marta ZA 

5 Kowalik Izabela ZA 

6 Krogulec Waldemar ZA 

7 Lech Szymon ZA 

8 Maluszczak Tomasz ZA 

9 Miernik Dorota ZA 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Uba Jacek ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

Uchwała Nr 45/VIII/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na 2024 rok 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

12. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 256/XXXVII/2021 Rady Miejskiej                               

w Suchedniowie z dnia 28 października 2021 r. w sprawie poboru podatku od nieruchomości, 

rolnego i leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia inkasentów, terminów 

płatności dla inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 

12.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Dyka – Skarbnik Gminy (projekt uchwały                               

w załączeniu do protokołu).  

12.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Waldemar Krogulec – 

Przewodniczący Komisji. 
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12.c. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Jacek Uba – Przewodniczący 

Komisji. 

12.d. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

12.e. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany uchwały Nr 256/XXXVII/2021 Rady Miejskiej                 

w Suchedniowie z dnia 28 października 2021 r. w sprawie poboru podatku od nieruchomości, 

rolnego i leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia inkasentów, terminów 

płatności dla inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany uchwały Nr 256/XXXVII/2021 
Rady Miejskiej w Suchedniowie z dnia 28 października 2021 r. w sprawie 
poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego od osób fizycznych 
w drodze inkasa oraz określenia inkasentów, terminów płatności dla 
inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 listopada 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 14 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Garbala Ewa ZA 
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4 Kornecka Marta ZA 

5 Kowalik Izabela ZA 

6 Krogulec Waldemar ZA 

7 Lech Szymon ZA 

8 Maluszczak Tomasz ZA 

9 Miernik Dorota ZA 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Uba Jacek ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

Uchwała Nr 46/VIII/2024 w sprawie zmiany uchwały Nr 256/XXXVII/2021 Rady Miejskiej                 

w Suchedniowie z dnia 28 października 2021 r. w sprawie poboru podatku od nieruchomości, 

rolnego i leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia inkasentów, terminów 

płatności dla inkasentów i wynagrodzenia za inkaso stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

13. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 274/XXXIX/2021 Rady Miejskiej                                      

w Suchedniowie z dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego pomiędzy ulicą 

Bodzentyńską, rzeką Kamionką i zalewem "Śródmiejskim" w Suchedniowie. 

13.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy – Pan Dariusz Miernik (projekt uchwały 

w załaczeniu do protokołu). 

13.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Jacek Uba – Przewodniczący 

Komisji. 

13.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

13.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany uchwały Nr 274/XXXIX/2021 Rady Miejskiej                   

w Suchedniowie z dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
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planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego pomiędzy ulicą Bodzentyńską, rzeką 

Kamionką i zalewem "Śródmiejskim" w Suchedniowie. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany uchwały Nr 274/XXXIX/2021 
Rady Miejskiej w Suchedniowie z dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu położonego pomiędzy ulicą Bodzentyńską, rzeką 
Kamionką i zalewem "Śródmiejskim" w Suchedniowie. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 listopada 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 14 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Garbala Ewa ZA 

4 Kornecka Marta ZA 

5 Kowalik Izabela ZA 

6 Krogulec Waldemar ZA 

7 Lech Szymon ZA 

8 Maluszczak Tomasz ZA 

9 Miernik Dorota ZA 
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10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Uba Jacek ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

Uchwała Nr 47/VIII/2024 w sprawie zmiany uchwały Nr 274/XXXIX/2021 Rady Miejskiej                   

w Suchedniowie z dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego pomiędzy ulicą 

Bodzentyńską, rzeką Kamionką i zalewem "Śródmiejskim" w Suchedniowie stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu.  

 

14. Projekt uchwały w sprawie przekazania petycji do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Suchedniowie. 

14.a. prezentacja tematu przez Przewodniczącą Rady Miejskiej, 

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Lidia Frątczak.  

14.b. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

14.c. głosowanie nad uchwałą w sprawie przekazania petycji do Komisji Skarg, Wniosków                             

i Petycji Rady Miejskiej w Suchedniowie. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie przekazania petycji do Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Suchedniowie. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 listopada 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 
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ZA 14 100 % pula głosów 14 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Garbala Ewa ZA 

4 Kornecka Marta ZA 

5 Kowalik Izabela ZA 

6 Krogulec Waldemar ZA 

7 Lech Szymon ZA 

8 Maluszczak Tomasz ZA 

9 Miernik Dorota ZA 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Uba Jacek ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

Uchwała Nr 48/VIII/2024 w sprawie przekazania petycji do Komisji Skarg, Wniosków                         

i Petycji Rady Miejskiej w Suchedniowie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

15. Oświadczenie Rady Miejskiej w Suchedniowie w sprawie zamierzenia inwestycyjnego 

polegającego na realizacji gospodarki odpadami na terenie Suchedniowa. 

15.a. odczytanie projektu Oświadczenia przez Przewodniczącą Rady Miejskiej w Suchedniowie, 

Przewodnicząca Rady Miejskiej - Pani Lidia Frątczak odczytała projekt oświadczenia Rady 

Miejskiej w Suchedniowie w sprawie zamierzenia inwestycyjnego polegającego na realizacji 

gospodarki odpadami na terenie Suchedniowa (projekt oświadczenia w załączeniu do protokołu). 
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Projekt oświadczenia brzmi : 

“Rada Miejska w Suchedniowie Oświadcza, że wyraża kategoryczny sprzeciw wobec zamierzenia 

inwestycyjnego polegającego na realizacji składowiska sortowni i spalarni odpadów na terenie 

kopalni Baranów w Suchedniowie. W tym zakresie Rada Miejska podjęła uchwałę numer 

336/LI/2022 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru kopalni “Baranów” w Suchedniowie, aby zapobiec wykorzystaniu 

obszaru kopalni “Baranów” pod składowisko odpadów. Jakiekolwiek plany związane                               

z gospodarką odpadami na tym terenie budzą wśród mieszkańców miasta i gminy Suchedniów 

uzasadnione obawy o swoje zdrowie i bezpieczeństwo, zarówno własne,  jak i przyszłych pokoleń. 

Solidaryzując się z mieszkańcami miasta i gminy Suchedniów jako ich przedstawiciele wybrani                 

w wyborach samorządowych oświadczamy, że nie ma naszej zgody na organizację składowiska 

sortowni i spalarni odpadów na terenie kopalni “Baranów” w Suchedniowie. Jednocześnie Rada 

Miejska w Suchedniowie wzywa odpowiednie władze do wstrzymania wszelkich działań 

związanych z realizacją tego projektu i do ponownego rozważenia innych rozwiązań, które będą               

w pełni zgodne z interesami naszej społeczności oraz ochroną środowiska. Rada Miejska                             

w Suchedniowie również wyraża przekonanie, że wszelkie działania podejmowane w tym obszarze 

powinny cechować się dużą starannością, rzetelnością i jawnością w poczuciu odpowiedzialności 

za bezpieczeństwo i zdrowie naszych mieszkańców”.  

Podpisała w imieniu Rady Miejskiej,  Przewodnicząca Rady Lidia Frątczak. 

 

15.b. głosowanie w sprawie Oświadczenie Rady Miejskiej w Suchedniowie w sprawie zamierzenia 

inwestycyjnego polegającego na realizacji gospodarki odpadami na terenie Suchedniowa. 

głosowanie głosowanie w sprawie Oświadczenie Rady Miejskiej w Suchedniowie w 
sprawie zamierzenia inwestycyjnego polegającego na realizacji gospodarki 
odpadami na terenie Suchedniowa. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 listopada 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 14 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 100 % 
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WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Garbala Ewa ZA 

4 Kornecka Marta ZA 

5 Kowalik Izabela ZA 

6 Krogulec Waldemar ZA 

7 Lech Szymon ZA 

8 Maluszczak Tomasz ZA 

9 Miernik Dorota ZA 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Uba Jacek ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

Oświadczenie Nr 1/2024 w sprawie zamierzenia inwestycyjnego polegającego na realizacji 

gospodarki odpadami na terenie Suchedniowa stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

16. Sprawy różne. 

Pani Maria Zuba – mieszkanka Gminy: 

Szanowni Państwo,  stwierdzenie, że sytuacja  trudna spowodowana agresją dzikiej zwierzyny, jest 

w całym kraju to rodzi dobre i jednocześnie daje szansę na to żeby poważnie zacząć tym walczyć 

ponieważ samo stwierdzenie nie poprawia warunków życia naszym mieszkańcom. Lekceważenie 

tego od lat powoduje, że sytuacja staje się z roku na rok gorsza. Dlatego też podpowiadam Państwu 

aby skorzystać z tego faktu, że dotyczy to, że to jest problem ogólnopolski aby sprawą tą zająć się 

Panie Burmistrzu na konwencie burmistrzów ale w skali ogólnopolskiej. Następnie zainteresować 

tym Związek Miast i Gmin Polskich żeby ta sprawa trafiła na komisję Ochrony Środowiska                      
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w Sejmie. Musi być zmiana ustawy, przepisów bo Państwo będziecie chodzić, spotykać się i to nic 

nie da, jeżeli niezmienione zostaną przepisy. Należy naprawdę z tym się poważnie zmierzyć.                   

To jest moja sugestia i podpowiedź, nie lekceważmy tego. Jeżeli w tym zakresie potrzebna Państwu 

by była pomoc jestem gotowa w to się włączyć.  

Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy : 

Ja bardzo dziękuję za tą podpowiedź bo 10 grudnia br. jest spotkanie Związku Miast i Gmin 

Regionu Świętokrzyskiego. Poruszę tą sprawę na tym spotkaniu, albo może wcześniej jeszcze 

nawet przygotujemy pismo żeby taki temat został wpisany do porządku obrad dziękuję bardzo. 

Pani Justyna Żołądek – mieszkanka Gminy : 

Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Ja chciałabym tylko dodać, że w dniu wczorajszym złożyłam 

tutaj do Gminy petycję z podpisami mieszkańców. To jest ta petycja, która w przestrzeni miasta 

była w wersji papierowej i oczywiście tą online nową w formie protest. Myślę, że te ponad 2000 

podpisów to jest bardzo duży atrybut dla Pana Burmistrza, z którego będzie mógł skorzystać 

podczas jakichkolwiek rozmów z inwestorami, którzy tutaj chcą zrobić to wysypisko. To jest taki 

przekaz od mieszkańców, że nie chcemy tego tutaj. Taką sama wersja też jest złożona do Biura 

Poselskiego Pani minister  Marzeny Okła Drewnowicz na jej prośbę bo też potrzebowała żeby                   

to przedstawić dalej i żeby mogła w tej sprawie pomóc, do Powiatu również. Myślę, że tu panowie 

radni powiatowi też się do tego odniosą. Dziękuję wszystkim mieszkańcom, którzy podpisali 

petycję, była to bardzo ważna sprawa. Kolejna też taka teczka z dokumentacją będzie u Pani 

Marszałek i u Wojewody. Chciałabym zapytać Pana Burmistrza czy ja dobrze zrozumiałam, że ten 

projekt planu zagospodarowania przestrzennego, który widnieje od grudnia to jest ten pierwszy 

etap, za który został urbanista wynagrodzony?  

Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy : 

Tak jak dzisiaj powiedziałem rozpoczynamy tą procedurę od początku. Żeby przejąć prawa 

autorskie to ten dokument powinien być opracowany w całości i przyjęty uchwałą Rady, a w tej 

chwili on jest na etapie projektu. Musimy od początku rozpocząć całą procedure. Jeżeli chodzi                     

o petycję Ja oczywiście przekażę ją do Rady Miejskiej i pewnie na najbliższej sesji zostanie 

przekazana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, dziękuję. 

Pani Lidia Frątczak – Przewodnicząca Rady Miejskiej :  

 Panie Burmistrzu ja mam pytanie odnośnie właśnie tego planu. Czy te wszystkie uzgodnienia tych 

39 instytucji też są nieważne. Czyli naprawdę wszystko od nowa zaczynamy. To znowu zabierze 

nam dużo czasu. Prawda. 

Pani Maria Zuba – mieszkanka Gminy: 

Panie Burmistrzu ja myślę, że z tego należy wyciągnąć wniosek na przyszłość, żeby umowę 

spisując jeżeli płacimy etapami to również wtedy mamy prawo do praw autorskich na tym etapie, 

nie możemy czekać do końca. Proszę to rozważyć i wtedy właśnie takie rozwiązanie zastosować               
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bo coraz więcej będzie spraw bardzo trudnych i wymagających właśnie szeregu opinii. Będziemy 

tracić czas i pieniądze. 

Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy : 

prawa autorskie możemy mieć do kompletnego dzieła, do zakończonego dzieła, a nie do 

pozostającego w trakcie realizacji, które nawet jeszcze nie uzyskało żadnych opinii czy 

ostatecznych opinii, czy uzgodnień. Porozmawiamy oczywiście z prawnikami, ale ja nie widzę na tą 

chwilę takiej możliwości. 

Pani Justyna Żołądek – mieszkanka Gminy : 

pytanie, czy jeżeli przestajemy procedować ten plan, który został zaczęty to nie daje chyba 

możliwości żeby inwestorzy wystąpili o warunki zabudowy, bo ja rozumiem, że jak jest 

procedowany plan to on też nam blokuje wystąpienie. 

Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy : 

zgodnie z przepisami ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym w chwili gdy 

jest podjęta  uchwała o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego to nie ma możliwości ustalenia tam warunków zabudowy. Gdyby taki wniosek 

wpłynął to zostanie zawieszone postępowanie. 

Pani Maria Zuba – mieszkanka Gminy : 

bardzo dla nas ważne jest,  żeby to śledzić aby wydana decyzja nie była wbrew naszym tutaj 

działaniom. To jest decyzja wydawana przez Starostwo i tutaj właśnie szczególnie trzeba rozważyć 

ten moment żeby nie było tak lakonicznie opisany jak to jest teraz w tej obecnej 

koncesji, wydanej dla nawiasem mówiąc jeszcze Marwilu żeby właśnie nie otworzyć jakiejś 

ścieżki. 

Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy : 

starosta też odpowiedzialnie podszedł do tego tematu, no bo jeśli wniosek był złożony                                       

o przeniesienie decyzji, o kierunkach rekultywacji tego terenu, czyli po wydobyciu złoża, zostały 

określone kierunki rekultywacji. Ta decyzja została wydana jeszcze w 2003 roku na ZWK Marywil 

w Suchedniowie. W tej chwili właściciel tego terenu wystąpił o przeniesienie tej decyzji i zmianę, 

czy rozszerzenie możliwości tych kierunków rekultywacji. Starosta uznał, że wniosek jest 

niekompletny i odmówił wszczęcia takiego postępowania. Należy się spodziewać, że zostanie 

wniosek uzupełniony. Trudno mi powiedzieć jaka będzie decyzja w tej chwili właściciela terenu jak 

on postąpi ale wydaje mi się, że tutaj gramy do jednej bramki jeżeli chodzi o Gminę i Starostwo. 

 

Pan Jerzy Żmijewski – Przewodniczący Rady Powiatu Skarżyskiego : 

Koncesja, która obowiązywała 2021 roku mocą decyzji Pana Marszałka została przeniesiona                      

na realnego właściciela gruntu. Nowy właściciel wystąpił z wnioskiem  na zmianę decyzji 

rekultywacyjnej z 2003 roku. Starosta swoim postanowieniem odniósł się tylko i wyłącznie                         
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do programu związanego ze stroną postępowania,  z tego co ja mam wiedzę. Aktualnie nie wiem 

jak było i nie znam dokumentu, a zresztą pewnie trzeba było popatrzeć w dokumenty przeniesienia 

własności między dotychczasowymi właścicielami od ZWK Marywil poprzez powiedzmy syndyka 

czy wraz z przeniesieniem prawa do eksploatacji złoża zostały również przeniesione inne prawa i to 

jest tam dylemat prawny, który na dzień dzisiejszy pozostaje do rozstrzygnięcia. Ja chcę Państwu 

powiedzieć tak, że czytając Państwa dokumenty, na przykład uchwała z rady miejskiej z 2011 roku 

do planu uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Suchedniów  

tu między innymi jest takie stwierdzenie po zakończeniu eksploatacji złóż obowiązuje rekultywacja 

terenu. Jeżeli wnioskodawca spełniłby wszystkie wymagania, które są w planie, które wynikają                      

z ustawy o ochronie środowiska, z ustawy o narodowych parkach krajobrazowych i tak dalej                          

to Starosta wtedy nie będzie mógł odmówić wydania decyzji. Tak jak mówię pod warunkiem,                                  

że wszystkie uzgodnienia będą pozytywne, w co specjalnie nie wierzę nawet w świetle                        

Państwa oświadczenia, które jako podstawowy element, głos Rady Miejskiej                                                 

w Suchedniowie, która wyraża swoją wolę. 

 

Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy : 

tutaj Pan Przewodniczący Rady Powiatu mówi o tylko o jednej decyzji, tak która jest elementem 

planu, a całe postępowanie jest jeszcze przed name, to jest tylko jeden z elementów tego planu ale 

bardzo ważny. Mówiący o kierunkach rekultywacji, czyli wykorzystania tego terenu po wydobyciu 

w całości złoża to tutaj jeszcze będziemy mieli inne postępowania, które w trakcie tej procedury 

będie też prowadzone. 

Pan Jerzy Żmijewski – Przewodniczący Rady Powiatu : 

jeżeli właściciel terenu wystąpi z wnioskiem istotne z punktu widzenia ustawodawcy jest jakie 

odpady tam mają być składowane. Określa to ustawa o odpadach ale to już jakby dalsza procedura 

w zależności od tego jak aktualny właściciel będzie dalej postępował.  

Pan Cezary Błach – członek Zarządu Powiatu Skarżyskiego : 

ja tylko chciałem dodać, że na posiedzeniu Zarządu rozmawialiśmy z Panem Starostą, który będzie 

ewentualnie wydawał taką decyzję jako organ administracji i państwowej. Pan Starosta prosił mnie 

o przekazanie Państwu informacji, że zrobi wszystko aby wspierać mieszkańców Suchedniowa                           

w tym żeby tego wysypiska tutaj na terenie naszej gminy nie było. 

Pan Jerzy Żmijewski – Przewodniczący Rady Powiatu : 

Przepraszam, że po raz trzeci. Ja chciałem tylko zwrócić uwagę że są to grunty Skarbu Państwa. 

Właściwym do rozpatrzenia skargi i tak dalej jest tylko i wyłącznie Starosta. Rada Powiatu nie jest 

właściwa do rozpatrywania skarg czy petycji na Skarb Państwa. Jako komisja Rady Powiatu 

będziemy Starostę wspierać, natomiast decyzje może podjąc jako reprezentant Skarbu Państwa 

jedyny w powiecie tylko pan Starosta, dziękuję. 

Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy : 
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tym bardziej, że to jest decyzja administracyjna określająca kierunki rekultywacji czyli zażalenie 

można wnieść na decyzję starosty ale nie wnosi się do Rady tylko do organu administracyjnego 

wyższego rzędu czy państwa. 

Pani Dorota Miernik – radna : 

Starosta ma nałożone pewne zadania z zakresu administracji rządowej i w tym momencie                            

no nie możemy też się upominać u radnych Rady Powiatu jakiegoś oficjalnego stanowiska                        

bo po prostu oni są nie mają do tego upoważnienia. Gdzieś zakulisowo zawsze można, że tak 

powiem wspierać i swoje argumenty przedstawiać. 

Pan Jacek Uba – radny : 

mam taką prośbę do Pana Burmistrza, jakby służby ZGK poprawiły nawierzchnie dróg na terenie 

sołectwa Mostki,  czyli Kaczka, dojazd do Kaczki, Graniczna i rogatka. Dziękuję.  

Pan Tomasz Maluszczak – radny : 

Panie Burmistrzu. Chciałbym doprecyzować pewną rzecz i nie musimy się tu w tej chwili wspierać, 

ale w tych informacjach miesięcznych międzysesyjnych choć mamy hasłowo, jeżeli były jakieś 

spotkania w sprawie to żebyśmy po prostu o tym wiedzieli, nie potrzebujemy metryczek                                  

w sprawach administracyjnych ale z uwagi na tak wrażliwy temat po prostu o to jedno bardzo 

prosimy, dziękuję. 

Pani Agnieszka Włodarczyk-Mazurek – radna: 

ja  chciałam się tylko zapytać o znak na ulicy świerkowej. Kiedy można się spodziewać, że zostanie 

postawiony. 

Pan Dariusz Miernik -Burmistrz Miasta i Gminy : 

 Postawimy go. 

17. Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu treści porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej zamknęła obrady                                      

VIII  w kadencji sesji Rady Miejskiej w Suchedniowie. 

 

      Protokołował                                     Sekretarz obrad                                         Przewodnicząca 

                                                                                                                                   Rady Miejskiej 

 

Mariusz Ślusarczyk                                  Szymon Lech                                            Lidia Frątczak 

 

 

Zapis transmisji powyższej sesji Rady Miejskiej znajduje się pod linkami: 

https://portal.posiedzenia.pl/suchedniów  

https://www.suchedniow.bip.doc.pl  

https://www.suchedniow.pl 
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